



# SUPPORT OUR CREATIVE CLIMATE CONTESTS!

**EcoNova Education** is a bilingual charity who raises awareness, educates and develops a wide range of competencies through the popularization of up-to-date climate and environmental science.

Our goal is to trigger informed decisions, actions and behavioural changes within children, youth and their educators.

We offer contests to create new ways of talking about climate. In 2024, we are holding 2 of them!

## IN 2023



59

schools  
reached



+4000

students  
involved



+300

contestants



Embark on a harmonious journey with **1.5 ALIVE Shout for Change**, a nationwide contest uniting climate science, art, and eco-citizen engagement for young Canadians aged 12 to 21.

Through the expressive mediums of songwriting, singing, and music video creation, participants amplify their concerns, hopes, and dreams for a sustainable future, becoming advocates for climate action amidst global challenges.

## THE FUTURE IS! YOUR DESIGN!

Dive into the imaginative universe of the **Eco-Comics** contest, extending an invitation to the creative minds of young Canadians aged 8 to 19.

This unique contest encourages participants to craft a compelling ecological future within the confined space of one to two comic strip pages, showcasing the aspirations and dreams that young generations hold for our planet.

As a sponsor, you'll play a pivotal role in amplifying the voices of Canada's next generation of environmental leaders, aligning with EcoNova's mission to inspire positive change and environmental consciousness.

Together, we can inspire positive change, promote climate awareness, and celebrate the talents of our youth.

In return, we can provide a prominent platform to spotlight your company's commitment to combating Climate Change.

Your company's advocacy will resonate across our bilingual (French and English) outreach to schools, students, youth, and parents, utilizing the expansive reach of our social media, impactful email campaigns, and strategic media partnerships.

“IF EVERYONE HELPS, WE CAN DO IT!  
A LIFE ON A BEAUTIFUL AND GREEN  
WORLD.”

Hannah, Ellie and Isla  
*2021 Song Contest's winners*

REACH OUT TO US!  
[contest@econova.ca](mailto:contest@econova.ca)  
778-238-2980

## OUR SPONSORSHIP PACKAGE



**CEDAR TREE**  
From \$1,000  
All the rewards below

Mention on promotional videos

Logo and name displayed at the END of each winning videos



**MAPLE TREE**  
From \$500  
All the rewards below

Logo on emails sent to schools & participants

Mention in public events



**SPROUT**  
From \$250  
2 posts on EcoNova's social media

Logo displayed on website, social media and poster

4 posts on EcoNova's social media

1 Seat as a jury member

8 posts on EcoNova's social media

**EcoNova Education** est une association caritative bilingue qui sensibilise, éduque et développe une large gamme de compétences en popularisant les sciences climatiques et environnementales à jour.

Notre objectif est de susciter des décisions informées, des actions et des changements de comportement chez les enfants, les jeunes et le personnel éducatif.

Nous proposons des concours pour parler du climat autrement et mobiliser le grand public pour l'environnement !

en 2023



59

écoles  
partenaires



+4000

élèves  
sensibilisés



+300

inscrit·es



Embarquez pour un mouvement harmonieux avec **1.5 ALIVE Sois la voix du changement**, un concours national réunissant la science climatique, l'art et l'engagement éco-citoyen pour les jeunes Canadien·nes de 12 à 21 ans.

À travers les moyens expressifs de la composition, du chant et de la création de vidéoclips musicaux, les participants amplifient leurs préoccupations, espoirs et rêves pour un avenir durable, devenant ainsi des défenseurs de l'action climatique face aux défis mondiaux.

## LE FUTURE SE DESSINE !

Plongez dans l'univers imaginaire du concours de **Bandes Dessinées Écologiques**, lançant une invitation aux esprits créatifs des jeunes Canadien·nes de 8 à 19 ans.

Ce concours unique encourage les participants à élaborer un avenir écologique convaincant dans l'espace restreint d'une à deux pages de bande dessinée, mettant en lumière les aspirations et les rêves que les jeunes générations nourrissent pour notre planète.

En tant que sponsor, vous jouerez un rôle essentiel dans l'amplification des voix de la prochaine génération de leaders environnementaux au Canada, en harmonie avec la mission d'EcoNova visant à inspirer un changement positif et une conscience environnementale.

Ensemble, nous pouvons inspirer un changement positif, promouvoir la sensibilisation climatique et célébrer les talents de notre jeunesse.

En retour, nous pouvons vous offrir une plateforme de premier plan pour mettre en lumière l'engagement de votre entreprise dans la lutte contre le changement climatique.

Votre engagement de votre entreprise résonnera à travers notre communication bilingue (français et anglais) auprès des écoles, des étudiants, des jeunes et des parents, à travers nos médias sociaux, de nos campagnes d'e-mails et de nos partenariats médiatiques stratégiques.

“ SI TOUT LE MONDE AIDE, ON PEUT LE FAIRE! UNE VIE SUR NOTRE MONDE TOUT BEAU ET VERT!

Hannah, Ellie and Isla

*Gagnantes du concours de chanson 2021*

CONTACTEZ-NOUS  
[contest@econova.ca](mailto:contest@econova.ca)  
778-238-2980

## NOS OFFRES DE PARTENARIAT



### CEDAR TREE

À partir de 1000\$  
Contreparties  
ci-dessous incluses

Mention dans  
nos vidéos  
promotionnelles

Logo et nom mentionnés dans  
des vidéos lauréates



### MAPLE TREE

À partir de 500\$  
Contreparties  
ci-dessous incluses

Logo dans les e-mails  
envoyés aux écoles et  
aux participant·es

8 publications sur  
les réseaux  
sociaux de  
EcoNova



### SPROUT

À partir de 250\$

2 publications sur nos  
réseaux sociaux

Logo mentionné  
sur notre site web  
et sur l'affiche

4 publications sur  
les réseaux sociaux  
de EcoNova

1 place dans  
notre jury

Mention  
dans nos  
événements